
PROTOKÓŁ NR 8/07

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji,

które odbyło się 12 kwietnia 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:10. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Genowefa Pohoska,

4. Roman Tryhubczak,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

2. Czesław Mikicki – Sekretarz Miasta,

3. Wiesława Kuchejda - UM.

Porządek obrad:

1. Rozważanie  możliwości  zatrudnienia  p.  Dariusza  Woźniaka  jako  animatora  sportu  w  dzielnicy 

Podgórze.

2. Omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  Tytułu  „Honorowego  Obywatela  Miasta 

Kowary” oraz ustalenia zasad jego przyznawania (załącznik nr 2).

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli (załącznik nr 

3).

Ad. 1 P. Kuchejda wyraziła pozytywną opinię na temat projektu przedłożonego przez p. Woźniaka, 

zaznaczając jednocześnie, iż na Podgórzu od 8-9 lat funkcjonuje świetlica socjoterapeutyczna, prowadzona 

przez  p.  Małgorzatę  Mateusiak,  nie  ma  natomiast  możliwości  realizowania  tam  dwóch  programów. 

Rozwiązaniem mogłoby być zatrudnienie p. Woźniaka przez p. Mateusiak. Kwota, jaką można by przeznaczyć 

na ten cel, to jedynie 400 zł brutto miesięcznie. P. Woźniak zająłby się kwestiami sportowymi.

W  trakcie  dyskusji  Członkowie  Komisji  zaaprobowali  ten  pomysł,  niemniej  uznano,  iż  najpierw  należy 

skontaktować się z p. Mateusiak oraz p. Ławerem w celu zdobycia informacji na temat formy zatrudnienia, a 

także wysokości wynagrodzenia.

Ad. 2 Burmistrz skonstatował, iż oprócz dyplomu – osoby, którym przyznany zostanie ów zaszczytny 

tytuł  –  powinny  otrzymywać  również  nagrodę  finansową.  Członkowie  Komisji  zanegowali  ten  pomysł, 

proponując w zamian nagrodę rzeczową w postaci obrazu. Zastanawiano się nad techniką jego wykonania 

oraz autorem. Ostatecznie uznano, że do dyplomu powinna być doręczona nagroda rzeczowa w postaci dzieła 

sztuki autorstwa miejscowego twórcy. 

  P. Tryhubczak zadeklarował wykonanie go.
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 Natomiast,  p.  Mikicki  poinformował,  że  konsultował  treść  niniejszego  projektu  uchwały  z  p.  Moniką 

Sobótką, pracownikiem Wydziału Nadzoru i Kontroli DUW, która nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości, 

jednakże w kwestii nagrody rzeczowej należy zasięgnąć opinii p. Ławera.

  Z kolei p. Tyrawa zgłosił dwa wnioski:

1. Treść § 1 powinna brzmieć następująco: „Tytuł „Honorowy Obywatel Miasta Kowary” ma na celu  

uhonorowanie osób, które swym postępowaniem przyczyniły się lub przyczyniają do rozsławienia  

Miasta  Kowary,  albo  swym  życiem  dały,  lub  dają  wyraz  postawy  zasługującej  na  szczególne 

wyróżnienie.” ;

2. Liczba  Radnych  mogących  zgłaszać  nominację  do  tytułu  powinna  wynosić  co  najmniej  ¼ 

ustawowego składu Rady Miejskiej (§ 3, ust. 1, pkt 2).

W toku dalszych rozważań Członkowie Komisji uznali, iż postanowienia rzeczonego projektu uchwały – jako 

niezwykle  istotne  –  powinny  zostać  dokładnie  sprecyzowane,  toteż  uznano  za  zasadne  wycofanie  go  z 

porządku obrad najbliższej Sesji. Dalsze prace nad nim podjęte zostaną niezwłocznie.

Ad. 3 Po szczegółowym omówieniu założeń tego projektu, wnioskowano o:

1. p.  Klepacz  –  w  §  1  ust.  1  wykreślenie  słów  „nie  większej  niż”,  a  podanie  konkretnej  wartości 

procentowej;

2. p.  Tryhubczak  –  sprecyzowanie  treści  §  5,  pkt  2,  tj.  „korzystają  ze  specjalistycznej  pomocy 

medycznej”;

3. p.  Tyrawa  -  §  3  ust.  3  powinien  mieć  następujące  brzmienie:  „Decyzję  w  sprawie  wypłacenia 

przyznanej pomocy zdrowotnej podejmuje dyrektor placówki, biorąc pod uwagę opinię komisji”.

  Za przyjęciem poprawki złożonej przez p. Tyrawę głosowało 2 Członków Komisji, 2 było „przeciw”, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. 

Na zakończenie zastanawiano się,  w jakim stopniu ramowy program działania Rady Miejskiej na 

kadencję 2006-2010 koreluje ze „Strategią Rozwoju Gminy”.

Godzina 18:00 - Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.

Protokołowała:                                                                                               Przewodnicząca Komisji

Sylwia Wątroba                                                                             Oświaty i Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji
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